

Announcement title	Saudi Awwal Bank announces the completion of the offer of its U.S. Dollar denominated Tier 2 Capital Green Notes under its Medium Term Note Programme	يعلن البنك السعودي الأول عن انتهاء طرح سندات رأس مال من الشريحة الثانية خضراء ومقوّمة بالدولار الأمريكي بموجب برنامجه للسندات متوسطة الأجل	عنوان الإعلان
Introduction	With reference to the announcement made by Saudi Awwal Bank (the "Bank") published on the website of the Saudi Exchange on 04/03/1447H (corresponding to 27/08/2025G), relating to the commencement of the Bank's offer of its U.S. Dollar ("USD") denominated Tier 2 Capital Green Notes (the "Notes") by way of an offer to eligible investors in the Kingdom of Saudi Arabia and internationally pursuant to its Medium Term Note Programme, the Bank is pleased to announce the completion of the offer of the Notes.	بالإشارة إلى إعلان البنك السعودي الأول ("البنك") المنشور على موقع تداول السعودية بتاريخ المرامة(2025/08/27)، عن بدء طرح سندات رأس مال من الشريحة الثانية خضراء ومقوّمة بالدولار الأمريكي ("السندات") من خلال طرحها على المستثمرين المؤهلين في المملكة العربية السعودية وخارجها بموجب برنامجه للسندات متوسطة الأجل، فإنه يسر البنك الإعلان عن الانتهاء من طرح السندات.	مقدمة
	The settlement of the Notes issuance will be on 12/03/1447H (corresponding to 04/09/2025G).	ستتم تسوية إصدار السندات بتاريخ 1447/03/12 هـ (الموافق 2025/09/04).	
Issuance Type	USD denominated Tier 2 Capital Green Notes.	سندات رأس مال من الشريحة الثانية خضراء ومقوّمة الله الأمريكي.	نوع الاصدار
Issuance Amount	USD 1,250,000,000	1,250,000,000 دولار أمريكي.	نوع الإصدار قيمة الطرح
Total number of Notes	6,250 (based on the minimum denomination and total issue size).	6,250 (بناءً على الحد الأدنى للفئة وإجمالي حجم الإصدار).	العدد الإجمالي للصكوك
Par Value	USD 200,000	200,000 دولار أمريكي. %5.947 سنويًا	القيمة الاسمية
Return	5.947% per annum	5.947% سنويًا	عائد الصك
Maturity	10 years, callable after 5 years.	10 سنوات، قابلة للاسترداد بعد 5 سنوات.	مدة استحقاق الصك
Terms of Redemption	The Notes may be redeemed early in certain cases as detailed in the offering circular in relation to the Notes.	يجوز استرداد السندات في حالات معينة كما هو مفصل في مذكرة الطرح الخاصة بالسندات.	شروط أحقية الاسترداد
Additional Information	The Notes will be listed on the London Stock Exchange's International Securities Market. The Notes may be sold in reliance on Regulation S under the US Securities Act of 1933, as amended.	تجدر الإشارة بأن السندات ستُدرج في السوق المالية الدولية لسوق لندن للأوراق المالية، ويمكن بيعها بموجب اللائحة إس (Regulation S) من قانون الأوراق المالية الأمريكي عام 1933، بصيغته المعدلة.	معلومات إضافية